
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA 
FACULTAT DE BIOCIÈNCIES, CELEBRADA EL 24 DE NOVEMBRE DE 
2010. 
 
 
A Bellaterra, a les 12:10 hores del dia 24 de novembre de 2010, es reuneix la Junta 
Permanent de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del 
Degà, actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb l’assistència dels següents 
membres de la Junta: 
 
Barbadilla Prados, Antonio 
Barbé Garcia, Jordi 
Benet Català, Jordi 
Cabré Fabré, Oriol 
Caelles Vidal, Gerard 
Calero García, Miguel 
Esquerda Canals, Gisela 
Fernández Gallegos, Maria Rosario 
García del Pino, Fernando 
Hidalgo Pareja, Joan 
Ibáñez Serrano, Mireia 
Itarte Fresquet, Emili 
Llagostera Casas, Montserrat 
López Zúñiga, Rubén 
Luquín Fernández, Marina 
Marcos Dauder, Ricard 
Martín Flix, Marta 
Mas Sandoval, Àlex 
Masip Argilaga, Anna 
Montepeyó Garcia-Moreno, David 
 

 
Mora Fernández, Francisco 
Moraira Reina, Trinidad 
Nogués Bara, Victòria 
Pallarés Goitiz, Irantzu 
Pechoabierto Saorín, Carme 
Poschenrieder Wien, Charlotte 
Presmanes Juto, Lluc 
Raba Sánchez, Marina 
Rodrigo Domínguez, Anselm 
Roure Nolla, Joan M. 
Sebastián Pérez, Rosa Maria 
Sors Villanueva, Iolanda 
Subirà de Galdàcano, Maria Eulàlia 
Valle Lozano, Kevin 
Velázquez Henar, Maria Antonia 
Vendrell Roca, Josep 
Vila Fernández, Ana 
Xamena López, Noel 
 
 

 
S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències, amb l’ordre del dia següent: 
 
1. Aprovació, si s’escau de l’acta de la reunió anterior. 
2. Informe de l’Equip Deganal.  
3. Convocatòria eleccions Degà/na 
4. Afers acadèmics 
5. Afers de tràmit 
6. Torn obert de paraules 
 
 
En iniciar la sessió, el degà dóna la benvinguda als nous membres de la Junta i expressa 
l’agraïment en nom seu i de tota la Facultat als antics membres de la Junta per la feina 
realitzada. 
 
 
1.- Aprovació, si s'escau, de l'acta de la reunió anterior 
 
S’aprova l’acta per assentiment. 
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2.- Informe de l’Equip Deganal 
 
Informe del degà: 
 
El degà, Jordi Barbé, passa a informar a la Junta sobre diversos aspectes: 
 
Temes econòmics: 

- En la reunió del Consell de Govern del 9 de setembre, es va informar sobre la 
situació pressupostària dolenta de la UAB. Entre d’altres motius d’aquesta situació 
es va parlar dels endarreriments dels pagaments de la Generalitat de Catalunya. 
Per l’any 2009 el dèficit era d’uns 39 M d’euros. A finals del 2010 s’estima que el 
dèficit pot arribar als 50 M.  

- La impressió generals és que no es tracta d’una situació cojuntural i que es 
possible que amb els nous pressupostos no es puguin eixugar els dèficits. 

- Està previst, amb els nous pressupostos, d’anar corregint aquesta situació. 
S’avança la proposta d’un Pla de Sostenibilitat pel 2012-2014 que tindria la 
finalitat de reduir i racionalitzar la despesa 

 
Temes obres: 

-  
- Estan finalitzades les obres a l’espiga C5-senar, els laboratoris i les aules ja es 

troben en funcionament. 
- Pel novembre haurien d’haver començat les obres previstes dels laboratoris 

docents de la 3ra.  planta de la torre C5-senar, però a conseqüència del retard en 
els concursos d’assignació hi haurà un cert retard en el seu inici. Enlloc de 
començar el 15 de novembre ho faran a mitjans de desembre. 

- Estava prevista, per aquest mes, una reunió de la Comissió de Seguiment d’Obres. 
El nou Vicerector d’Economia ha demanat un ajornament fins el febrer per posar-
se al dia. Donat que totes les obres previstes segueixen el seu procés, es va 
acceptar l’ajornament. 

- Com a notícia positiva, la Generalitat ha comunicat que es manté la inversió per 
infraestructura a la UAB per l’any 2011 (20,6 milions d’€). 

 
Temes docents: 

- S’ha resolt l’ajut per convocatòries docents. Aquest any s’havia endarrerit i per 
aquesta raó s’ha decidit procedir a un repartiment en proporció del rebut l’any 
passat: 

61.636 d’€ per la Facultat de Biociències 
54.250 d’€ per la Facultat de Ciències 

- Fa un mes, en la reunió de Degans, es va presentar l’esborrany del document per 
l’adscripció dels Màsters a les Facultats. 

- Sobre els pràctiques de camp. Pel moment no tenen el finançament que el seu 
reconeixement mereix. S’ha realitzat una primera reunió amb el vicerector 
d’Economia per reprendre aquesta qüestió. 

- Properament s’haurà de començar el procediment de seguiment dels Graus per 
l’AQU. 

- La conferència inaugural del 2n. semestre – que es farà a principis de febrer- serà 
a càrrec de la Dra. Ana Veiga, que havia estat alumna d’aquesta Universitat. 

- Avui es tanca el termini de presentació de sol·licituds de les beques d’estudiants 
ajudants d’assignatures. 
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- El degà dóna la paraula a l’administradora de centre, Anna Masip, que explica la 
problemàtica de vandalisme i tant ella com el degà demanen màxima col·laboració 
en aquest tema. 

 
S’obre un torn d’intervencions i preguntes sobre els temes tractats. 
 
Rubén López, representant dels estudiants, demana informació sobre el pla d’inversió 
en els laboratoris. Contesta el vicedegà Josep Vendrell, sobre la forma de repartició dels 
pressupostos i la voluntat d’aplicar-los el millor possible. 
 
Un segon representant dels alumnes pregunta sobre les mesures econòmiques i demana 
si tindran possibilitat de dir alguna cosa al respecte. Contesta el degà i explica que està 
previst recollir propostes dels divers sectors i que el vicerector aportarà un estudi una 
mica més elaborat. El degà comenta que no hi ha gaires més dades i recorda que no és el 
Consell de Govern que aprova el pressupost, si no el Consell Social i que, des del 
Deganat, s’intentarà incidir al màxim. 
 
Es produeixen vàries intervencions sobre el tema de les molèsties –sorolls- produïdes 
per les obres. Es demana a tothom que tingui paciència amb els sorolls i altres molèsties 
i que es farà el possible per minimitzar-los. També es comenta que s’intentarà 
programar els enderrocs durant les vacances de Nadal i el període sense classes. 
 
 
3.- Convocatòria eleccions Degà/na 
 
Es recorda als assistents que s’ha enviat l’extracte del Calendari Electoral i que s’hauria 
d’aprovar per poder seguir endavant amb tot el procediment electoral. 
 
Desprès d’uns breus comentaris explicatius sobre la proposta de calendari, es demanen 
intervencions sobre aquest punt. No n’hi ha. 
 
Seguidament es procedeix a l’aprovació de la proposta de Calendari Electoral. S’aprova 
per assentiment. 
 
 
4. Afers acadèmics. 
 

- Aprovació dels Premis Extraordinaris de les Llicenciatures de Biologia, 
Bioquímica i Biotecnologia. La documentació amb la relació d’alumnes amb dret 
a Premi Extraordinari, distribuïda prèviament i que ja va ser revisada i aprovada 
per la Comissió d’Afers Acadèmics de la Facultat del 4.11.2010, ha de ser 
aprovada en Junta Permanent. No hi ha cap intervenció. No es demana cap 
intervenció. S’aprova per assentiment. 

- Aprovació de les activitats de Lliure elecció per la Facultat de Biociències. Els 
assistents també han rebut la documentació corresponent a les nou activitats 
proposades pel 2n. semestre de 2010-2011. No es demana cap intervenció. 
S’aprova per assentiment. 

- En la Comissió d’Afers Acadèmics de la Facultat del 4.11.2010 es va aprovar que 
“Els estudiants que sol·licitin un Erasmus hauran de tenir aprovats, com a mínim i 
en el moment de realitzar la sol·licitud, els seixanta crèdits de primer curs”. 
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Igualment, la CAA de Biociències va acordar que aquesta proposta aprovada 
hauria de ser ratificada en la Junta Permanent. Desprès d’una breu explicació i 
sense més intervencions, la proposta va ser aprovada per assentiment. 

 
 
5. Afers de tràmit. 
 
Segons es preceptiu, s’informa dels tribunals habilitats per convocatòries especials, 
segons la documentació detallada que els membres de la Junta Permanent han rebut 
prèviament. 

 
- Catorze tribunals per 6es. Convocatòries i convocatòries de gràcia, d’alumnes amb 

règim de permanència 0 i règim de permanència 1. 
- Aprovació dels cinc tribunals de proves de conjunt (Aptitud). S’aproven totes les 

propostes per assentiment. 
 
Finalment s’informa de les enquestes de professorat, previstes del 13 al 17 de desembre. 
Donat que entrem en un període de revisió de les titulacions de Grau, s’intentarà 
enquestar totes les assignatures de teoria i les possibles de pràctiques de laboratori. 
 
 
8. Torn obert de paraules.  
 
S’obre un torn de paraules: 
El representants d’estudiants, Lluc Presmanes, pregunta sobre la validesa de les 
enquestes que es passen en les diferents assignatures. El degà fa un resum dels objectius 
d’aquestes enquestes. 
 
Els assistents ja no demanen cap intervenció més. 
 
I, sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a les 13:20 hores. 
 
 
Bellaterra (Cerdanyola del Vallès), a 24 de novembre de dos mil deu. 
 
 
 
 
 
 
 
Vist i plau:       
Degà       Secretari 
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